
 
 

MANIFEST DEL DIA DE LA DISCAPACITAT 

 

El dia 3 de desembre és el Dia de la Discapacitat 2019 

A Europa i tot el Món 
Aquest és el manifest del CONSELL MUNICIPAL DE LA DISCAPACITAT DE L’AJUNTAMENT DE 
TARRAGONA. Per al Dia de la Discapacitat 
Un manifest és un text per compartir unes idees. 
El Consell Municipal de la Discapacitat té de Representants a Persones amb Discapacitat 
d’associacions, entitats, escoles i partits polítics. 
 
 

Per què fem aquesta declaració? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Per aquests motius ens hem reunit avui, 
Per explicar que les persones amb discapacitat 
Han de poder viure de forma autònoma i lliure 
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La declaració és un text on 
diem el que pensem 

Fem aquesta declaració per a demanar 
que s’acompleixin les lleis i els drets 
bàsics de les persones amb 
discapacitat i les seves famílies. 
 

Volem poder viure amb autonomia, 
amb l’ajuda de l’assistent personal si 
és necessari i tots els recursos que 
calgui, sense que ens sentim sempre 
diferents. 

L’assistent personal és aquell 
professional que facilita la 
realització de les activitats del dia a 
dia 

Demanem que es respectin els nostres 
drets i que es  facin efectius, perquè 
nosaltres també som persones. 

El dret és allò que diu el que li 
pertoca a cada persona i que 
s’ha de complir 


